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In order to better understand the dynamics of the quark–hadron phase transition in the presence
of a magnetic field, the thermal behaviour of the non-perturbative QCD vacuum has been examined.
The dynamical configuration of the resulting dual QCD vacuum and its flux tube configuration have
been explored in order to investigate the non-perturbative properties of QCD. Within the context
of dual QCD-based hadronic bag, which ensures the critical parameters and the accompanying
critical sites for quark–hadron phase transition, related thermodynamic quantities and equation of
state (EoS) to define quark matter have also been studied in the presence of magnetic field.

Исследовано тепловое поведение непертурбативного вакуума КХД для лучшего понимания
динамики кварк-адронного фазового перехода в присутствии магнитного поля. Изучены дина-
мическая конфигурация получающегося двойного вакуума КХД и конфигурация его трубки
потока с целью исследования непертурбативных свойств КХД. В контексте двойного адрон-
ного мешка на основе КХД, который обеспечивает критические параметры и сопутствующие
критические точки для кварк-адронного фазового перехода, также изучены в присутствии маг-
нитного поля соответствующие термодинамические величины и уравнение состояния (EoS) для
определения кварковой материи.
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